
                                     Usnesení  1/22   
 

        z jednání Valné hromady Svazku obcí Drahanská vrchovina konané dne  
                                 22.6.2022  na obecním úřadě Protivanov 

 
 
 

1. Valná hromada : 

 

 

1.   Schválila program, návrhovou komisi a ověřovatele zápisu 

 

2. Bere na vědomí zprávu o postupu prací na vrtech Drahany a Niva 

 

3. Po projednání závěrečného účtu schvaluje valná hromada celoroční hospodaření svazku 

za rok 2021, a to bez výhrad. 

 

4. Schvaluje roční účetní závěrku svazku za rok 2021 (viz. protokol). 

 

5. Bere na vědomí informace od provozovatele vodovodu 

 

6. Bere na vědomí zprávu kontrolní komise 

 

7. Bere na vědomí předsedou provedená rozpočtová opatření č. 1, 2, 3 a 4  za rok 2022 

 

8. Schvaluje odměnu hospodářce svazku Marii Pejřové ve výši 15 000 Kč a předsedovi 

svazku Jiřímu Szymszovi ve výši 15 000 Kč. 
 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



                        Z á p i s  z jednání  valné hromady Svazku obcí Drahanská vrchovina 

                                    konané dne 22.6.2022 na Obecním úřadě v Protivanově 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Přítomni : dle prezenční listiny (viz. příloha) 

Hosté :     Marie Pejřová – hospodářka,  Monika Koudelková – MIS, RNDr. Aleš Cahlík – hydrogeolog  

 

 

Program:     1.  Zahájení     

                            2.  Seznámení s postupem prací vrty Drahany a Niva 

        3.  Projednání závěrečného účtu svazku za rok 2021 

                            4.  Schválení roční účetní závěrky svazku za rok 2021 

                               5.  Informace od provozovatele vodovodu  

6.  Zpráva kontrolní komise    

                           7.  Rozpočtová opatření   

               8.  Odměny za rok 2021  

                                       9.  Diskuse 

                                     10.  Závěr 

 

 

 

Bod 1 
Na úvod přivítal předsedající všechny přítomné zástupce obcí a hosty s konstatováním, že je valná 

hromada usnášeníschopná a přítomno je 13 členů, omluveni 4. Následně seznámil s vyvěšeným 

programem, a protože doplnění nebylo navrženo, nechal jej schválit. Přítomní zástupci program schválili. 

Hlasování :   pro : 13 ,  proti :  0 ,  zdržel se: 0     

 

Předseda určil zapisovatelkou paní Pejřovou, navrhl návrhovou komisi – pan Josef Ovad a pan Miroslav 

Hrstka, za ověřovatele zápisu navrhl pana Milana Marka a pana Richarda Ambrože. Přítomní všechny 

návrhy schválili. 

Hlasování :   pro : 13 ,  proti :  0 ,  zdržel se:  0 

 

Bod 2 
O pokračování hydrogeologických prací informoval p. Cahlík. Podal celkovou zprávu o provedených 

vrtech v Rozstání, Drahanech a Nivě. Uvedl, že je zde již nalezeno dostatečné množství vody, ale bude se 

muset pokračovat ve vrtech ve Vysočanech a nakonec i v Protivanově, aby byla pokryta celá oblast našich 

obcí a bylo možné v případě oslabení některých vrtů přepouštět vodu mezi sebou. Pro další postup prací a 

získávání dotací bude třeba zapojit do spolupráce i některou projektovou firmu, kterou si svazek vybere. 

Je to podmínka dotačního programu, aby bylo do budoucna jasné, jak se vrty propojí a mohou fungovat. 

(celková zpráva je přílohou tohoto zápisu) 

Valná hromada vzala zprávu na vědomí. 

 

V diskusi navrhl předseda jako možnou projektovou firmu PROVOD Tišnov. Další návrh navrhl pan 

starosta Marek, že je kvalitní firma AQAPROCON. Předseda uvedl, že se poptá i zde. 

 

Bod 3 
Hlavním bodem valné hromady bylo projednání hospodaření svazku za rok 2021.  Jak předseda uvedl, 

audit provedla auditorka paní Otrubová a nenašla žádná pochybení. Po krátké diskusi bylo valnou 

hromadou schváleno celoroční hospodaření svazku za rok 2021, a to bez výhrad. 

Hlasování :   pro : 13 ,  proti :  0 ,  zdržel se:  0 

 

Bod 4 

S roční účetní závěrkou svazku za rok 2021 seznámila paní hospodářka. Valná hromada ji schválila (viz. 

protokol) 

Hlasování :   pro : 13 ,  proti :  0 ,  zdržel se:   

 

 



Bod 5 

Za provozovatele vodovodu MIS Protivanov podala zprávu paní Ing. Koudelková. Uvedla, že je velký 

problém úniků vody přes těsnění ve spojích potrubí, kdy jsou tato těsnění narušována a poškozována 

chlorem. Z krátké diskuse vyplynulo, že se budou muset opravovat celé úseky než jen náhodně nalezená 

místa úniků.  

Dále uvedla, že je třeba do října 2023 nechat zpracovat odbornou firmou posouzení rizik celého 

vodovodního řádu. Po dohodě tento úkol provede MIS, a poptá firmu na zpracovatele rizik, která by vše 

pak zapracovala i do provozního řádu.   

Ve své zprávě informovala paní Koudelková o nutné výměně řídícího dispečinku. Cenová nabídka zatím 

není známa, protože se v současné době neustále mění ceny materiálů a firmy neví, jak nacenit. Bude se 

vyčkávat. 

V diskusi se řešily opět úniky vody a nutné opravy. 

Valná hromada vzala veškeré informace na vědomí. 

 

Bod 6 

O činnosti kontrolní komise podala zprávu její předsedkyně paní Pitáková. Seznámila s obsahem a 

výsledky kontrol. Podle zjištění bylo vždy vše v pořádku. 

Valná hromada vzala zprávu na vědomí. 

 

Bod 7 

S rozpočtovými opatřeními 1,2,3 a 4 za rok 2022, která provedl předseda ve své kompetenci, seznámila 

paní hospodářka. Připomínky nebyly a valná hromada je vzala na vědomí. 

 

Bod 8 
Jako každým rokem navrhl předseda svazku roční odměnu paní hospodářce za řádné vedení účetnictví ve 

výši 15 000 Kč. Valná hromada tuto odměnu schválila. 

Hlasování :   pro : 13 ,  proti :  0 ,  zdržel se:  0 

 

Tento bod doplnil pan starosta Ovad, že práce je s vedením svazku a vyřizováním dotací stále více a 

navrhuje odměnu předsedovi svazku rovněž ve výši 15 000 Kč. Valná hromada tento návrh schválila. 

Hlasování :   pro : 12 ,  proti :  0 ,  zdržel se:  1 

 

Bod 9 
- Diskusi zahájil předseda, že se jedná o poslední valnou hromadu v tomto složení, kdy další jednání bude 

až po volbách. Z tohoto důvodu požádal starosty obcí, aby předali informace novým zastupitelstvům, aby 

si připravili do obecních rozpočtů na rok 2023 i příspěvky na fond oprav ve svazku. Výše se bude muset 

projednat na schválení rozpočtu svazku na rok 2023 na podzim. Na to navázal předseda, že je nutné, aby si 

nová zastupitelstva co nejdříve po volbách schválila svoje zástupce za obce do svazku. 

- Dalším příspěvkem předsedy byly informace o dotacích na vrty Drahany a Niva. Za Drahany se žádá o 

vyplacení dotací a za Nivu se teprve bude pokračovat v pracích. Jinak se čeká na dodání propagačních 

tabulí, které jsou objednány. 

- Předseda poděkoval za činnost všech zástupců v tomto volebním období a uvedl, že rozpočet se bude 

připravovat zase někdy v listopadu, a hned v lednu se musí provést volba nového předsednictva. 

 

Jiné diskusní příspěvky nebyly. 

 

Bod 10 

O přijatých usneseních seznámil pan Hrstka a předseda valnou hromadu zakončil. 

   

 

 

Ověřovatelé zápisu:   Milan Marek    -------------------------- 

 

          Richard Ambrož    --------------------------- 

  

 

 


